

HSBC University of Hong Kong Branch, Festival Walk Branch & Premier Centre, East Ocean Centre Branch & Premier Centre, Peninsula Centre Branch, 238 Nathan Road Branch & Premier Centre, Tsim Sha Tsui Branch, Premier Centre & Commercial Service Centre, Mongkok Branch, Premier Centre & commercial Service Centre and Yau Ma Tei Premier Centre, Hung Hom Branch & Premier Centre and Whampoa Gardens Branch & Premier Centre are closed on 18 November 2019. HSBC customers can use the Bank's Internet Banking, Mobile Banking, Phone Banking or self-service banking terminals. We are sorry for the inconvenience and will provide updates on the operation of our outlets as the situation evolves.

滙豐香港大學分行、又一城分行及卓越理財中心、東海中心分行及卓越理財中心、半島中心分行、彌敦道 238 號分行及卓越理財中心及尖沙咀分行、卓越理財中心及商業客戶服務中心、旺角分行、卓越理財中心及商業客戶服務中心、油麻地卓越理財中心、紅磡分行及卓越理財中心及黃埔花園分行及卓越理財中心於 2019 年 11 月 18 日暫停營業。滙豐客戶可使用銀行的網上理財、流動理財、電話理財及自助銀行服務終端機辦理銀行業務。上述安排對客戶造成不便謹此致歉，我們將因應情況，進一步公布有關銀行服務的安排。